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Odgovori
Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta, podana na 6. seji

1. Vlasta Sagadin:
- Dala je pobudo, da se naroči monitoring vseh vodotokov v Mestni občini Kranj, torej poleg obeh glavnih rek, 
Save in Kokre tudi vse večje pritoke od Milke, Golnlšnlce, Kokrice, Rupovščice itn.

ODGOVOR: V Službi varstva okolja že izvajamo monitoring mikrobiološkega stanja reke Kokre. Na sestankih 
skupine (Zadnji) poziv za Kokro, ki je bila ustanovljena lani avgusta, sodeluje tudi podžupan MO Kranj. Z 
vzorčenjem vode smo prvotno pričeli na treh odvzemnih mestih. Po nekajkratnih povečanih vrednostih 
enterokokov in bakterije E-coli pa smo vzorčenje razširili še na vodotok Rupovščica. Z vzorčenjem bomo po sklepu 
zadnjega sestanka nadaljevali tudi v prihodnje. Vodo torej vzorčimo na štirih mestih, prvo je na meji z občino 
Preddvor, drugo Rupovščica pred izlivom v Kokro, tretje Kokra pred sotočjem z Rupovščico in četrto pod 
Hujanskim mostom v mestu.
Čeprav so porečja v lasti RS in z zavarovanim območjem vodotokov upravlja DRSV, bo MOK za monitoring v 
obdobju od 2022 do avgusta 2023 porabila okoli 10.000, EUR, preiskave vode pa izvaja NLZOH.
V Kokro se preko Rupovščice (Kokrice), ki je eno od odvzemnih mest vode za vzorčenje, iztekajo tudi Mlinščica z 
Milko in Golnišnico. Dodatno odvzemno mesto smo naknadno določili prav zaradi zajema vseh voda iz 
podeželja. Vzorčenje in kemijsko analizo omenjenih vodotokov izvaja tudi Komunala Kranj, ki se udeležuje 
sestankov skupine, uradne rezultate NLZOH primerjamo tudi z rezultati njihovega neuradnega laboratorija. 
Porečje Kokre torej pokrivamo dobro, v kolikor bodo rezultati kazali na onesnaženje na višjih mestih bomo 
ustrezno ukrepali in odvzemna mesta prilagodili.
Na reku Savi izvajamo monitoring kopalnih voda. Rezultati vzorčenja z dne 14. 6. 2023 ne kažejo preseženih 
vrednosti bakterij, ki bi bili škodljivi za zdravje morebitnih kopalcev.
Opozorili pa bi, da izvajanje monitoringa predstavlja določene stroške za občino, za kar je potrebno zagotoviti 
sredstva v proračunu. MO Kranj v proračunu nima namenskega vira.
Izvajanje monitoringa voda tudi ni zakonska naloga občin. Monitoringe opravljamo in jih bomo tudi v prihodnje 
zaradi dobrobiti občanov MO Kranj.
Odgovor pripravila Skupna služba Urejanja prostora.

2. Saša Kristan:
- Vprašala je, zakaj svetniki ne dobivajo na mizo zapisnikov komisij in zapisnika nadzornega odbora. Zdi se ji 
pomembno, da vidijo katere spremembe posamezni člani predlagajo.
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ODGOVOR: Svetnice in svetniki dobivajo na mizo seznam sklepov komisij, ki so obravnavale gradiva za sejo 
mestnega sveta. Nadzorni odbor Mestne občine Kranj je organ Mestne občine Kranj, ki samostojno sprejema 
odločitve in odloča katera gradiva bo posredoval Mestnemu svetu Mestne občine Kranj.
Odgovor pripravil Kabinet župana.

- Zanimalo jo je, zakaj se je na Facebook strani Mestne občine Kranj ukinila možnost komentiranja. Predlagala je, 
da se ponovno uvede možnost komentiranja na FB MOK. KŽ

Mendi Kokot iz Kabineta župana je odgovorila, da sistem komentiranja na Facebook strani zahteva veliko 
administracije. Vsak komentarje potrebno pregledati, ga oceniti, ali ustreza temu, da je spoštljiv, da ne sproža 
žalitev, oz. da ostaja v mejah same vsebine, ki je objavljena na Facebooku. Obstajajo še drugi kanali, kamor lahko 
občan pošlje vprašanje.

Tako imajo občani na razpolago imajo 5 kanalov, prek katerih lahko postavljajo vprašanja, dajejo pobude in 
komentirajo objave, in sicer na:

• Facebook messengerju, kjer občanom redno odgovarjamo,
• na platformi KrPovej -  kjer lahko označijo javno objavo odgovora,
• po mailu krpoveiOkrani.si. splošnem mailu mok@krani.si in prtakrani.si.

V letu 2022 smo odgovorili na 412 vprašanj občanov na platformi KrPovej in 150 vprašanj na Facebook 
Messengerju, skupno torej več kot 560 samo na dveh platformah. Pri pripombah in predlogih občanov si želimo 
biti kar se da hitri in učinkoviti.

Za MOK je FB-profil eden od informacijskih kanalov, prek katerega želimo doseči občane, ki prebirajo informacije 
samo na platformi FB, da zagotovimo obveščenost tudi tega segmenta prebivalstva, ne vidimo pa ga kot forum 
za komentarje, še posebej v za javnost neprimerni obliki in/ali tonu.

- Svetniška skupina SDS je na občinsko upravo poslala dopis, v katerem so obrazložili, da se ne strinjajo v zvezi s 
financiranjem delovanja političnih strank. Prejela je že dva dopisa. Predlagala je, da se vsa ta dokumentacija 
posreduje Statutarno pravni komisiji in zaprosila za stališče Statutarno pravne komisije glede njihovih predlogov 
oz. pobud.

ODGOVOR: Posredovano Statutarno pravni komisiji.

3. Sonja Mašič:
- Omenila je in pričakuje, da se bo kaj ukrenilo glede centra trajnostne mobilnosti, ne zaradi samega centra, ki ni 
moteč. Moteče je pranje koles ob prehodu za pešce in, da lahko ta drevesa, ki so tam posajena, ravno zaradi tega 
pranja tudi odmrejo. Izrazila je dvom, da ima ta center za opravljanje te dejavnosti, ker če je prehod za pešce 
moker, je toliko več možnosti, da tam kdo pade.

ODGOVOR:
Center trajnostne mobilnosti ponuja pranje koles z ekološkimi čistili. Pranja kolesje sorazmerno malo, približno 
5/mesec. Od vzpostavitve dejavnosti niso zabeležili nobenega odmrtja rastlin. Dreves v neposredni bližini ni, 
travnata ruša pa lepo uspeva v neposredni bližini prostora. Skrb glede omejevanja pešcev ali skrbi za njihovo 
varnost je odveč, saj je lokacija odmaknjena od neposrednega prehoda. Tam se nahajajo stojala za kolesa. Do 
sedaj niso imeli nobene pripombe mimoidočih ali opazili da bi kdo imel težavo.
Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.

- Druga zadeva je conska ureditev v naselju na Hujah, ki si jo v bistvu že mnogi prebivalci želijo in to ravno zaradi 
tega, ker je kup prekupčevalcev, ki zasedajo prepotrebna parkirna mesta in bi zaradi tega, ker če bi se to uredilo, 
potem morali ta vozila tudi odstraniti. Gre za to, da imajo možnost parkirati pri trgovski šoli, kjer je cena izredno 
ugodna. Ugotavljajo, da so ta parkirna mesta zasedena, obstaja celo neka čakalna vrsta. Vsi tisti, ki imajo pač 
zakupljeno neko parkirno mesto na tem delu, parkirajo pred bloki. Bilo bi vseeno, če bi še plačali za to, ko to tako 
počnejo in razmislijo, ali bodo koristili parkirišče ali ne.

2 13

mailto:mok@krani.si


ODGOVOR:
Prva naslednja širitev s parkirnimi dovolilnicami za stanovalce je predvidena na Župančičevi ulici, vendar pa je za 
nadaljnjo širitev potrebno pred tem urediti spremembo Odloka o pravilih cestnega prometa v MO Kranj, ki je že 
v fazi priprave in kadrovska okrepitev.
Odgovor pripravil Urad za gospodarske dejavnosti in promet.
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